
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2023. február 28-án 16 
órakor megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa György út 15/A.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Gyüre Károlyné, Gyüre Pál,  
Juhász Erzsébet, Kármán Katalin, 
Kele Róbert, Molnár István,  
Simon László, Szabó Ákos, 
Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző,  
 
Az ülésről igazoltan volt távol Botka Sándor képviselő. 
 
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Bori Ágnes a Nagykátai Városi Könyvtár és  

Művelődési Központ intézményvezetője, 
Szegedi Tamara a Nagykátai Család-és 
Gyermekjóléti Központ intézményvezetője,  
Pál Erzsébet a Nagykáta Városi Napközi 
Otthonos Óvoda intézményvezetője, 
Káré Istvánné a Nagykáta Városi Bölcsőde 
intézményvezetője, 
Balla Mihály a Nagykátai Gyógyfürdő és  
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. és a Káta 
Hidro Kft. ügyvezetője 
Kun Szilárd a Városgazdálkodási Szervezet 
igazgatója, 
Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes a Nagykátai 
Járási Hivatal hivatalvezetője, 
Katonáné Barna Zsuzsanna a Ceglédi 
Tankerületi Központ Köznevelési, Humán és 
Jogi Főosztályvezetője,  
Török Katalin a Mátray Gábor Általános 
Iskola igazgatója, 
Kelemen István a Nagykáta Sportegyesület 
elnökségi tagja 

 
Dorner Gábor: Tisztelettel és szeretettel köszönt mindenkit Nagykáta Város 
Önkormányzata 2023. február 28-i testületi ülésén. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 
12 tagja közül 11 fő jelen van, tehát az ülés határozatképes. Botka Sándor képviselő úr 
jelezte távollétét az ülésről. Napirend előtt szeretné jelezni, hogy Katonáné Barna 
Zsuzsanna a Ceglédi Tankerületi Központ Köznevelési, Humán és Jogi Főosztályvezetője, 
valamint Török Katalin a Mátray Gábor Általános Iskola intézményvezetője az iskolát 
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érintő ügyben szeretne a képviselő-testületnek tájékoztatást adni. Kéri, aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta:   
 
35/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért Katonáné Barna Zsuzsanna a 
Ceglédi Tankerületi Központ Köznevelési, Humán és Jogi Főosztályvezetőjének, valamint 
Török Katalin a Mátray Gábor Általános Iskola intézményvezetőjének a Mátray Gábor 
Általános Iskolát érintő ügyben napirend előtti tájékoztatásának megtartásával.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Katonáné Barna Zsuzsanna: Tisztelettel szeretné köszönteni Nagykáta város 
Polgármesterét, Jegyző asszonyát és a képviselő-testület tagjait. Megköszöni ezt a 
lehetőséget, hogy bejöhettek most ide a napirend előtt ezzel a sajnálatos esettel, ami 
történt. Mint az intézmény fenntartójának képviselője van itt, illetve mint az intézmény 
legközelebbi szakmai referense, hiszen a Nagykátai Járási intézmények hozzá tartoznak. 
Rendkívül megdöbbentő, megrázó dolognak lehettek tanúi mindazok, akik a facebook-ot 
esetleg olvassák, forgatják. A múlthéten történt egy sajnálatos eset az intézményben, amit 
úgy kommunikáltak este a szülők, minthogyha itt szándékos cselekmények történtek volna, 
amire aztán a közvélemény a facebook-on megszokott gyorsasággal reagált és amikor ő 
ezeket a bejegyzéseket elolvasta nagyon-nagyon komoly aggodalom ébredt benne, mert a 
pedagógusaikat olyan mértékben fenyegették, szapulták, szidalmazták és olyan alpári 
módon, hogy úgy gondolja ezen a fórumon is kell, hogy tájékoztassa Nagykáta elöljáróit 
arról, hogy helyben valamiféle segítségre van szükségük, mert az kevés, hogy az 
intézményt fenntartják,  működtetik,  próbálják ellátni a feladatokat és szakmailag 
mindenben segíteni az intézményvezetőt és az ott lévő pedagógusokat. Itt egy olyan 
társadalmi jellegű segítség kellene, ami segít megelőzni azt, hogy ilyen esetek 
előfordulhassanak, hogy a pedagógusaikat így fenyegessék, ráadásul alaptalan vádakkal 
illessék, hogy szeretett volna mindenféleképpen erről néhány szót váltani. Megkérte az 
intézményvezető asszonyt, hogy jöjjön el ő is, mert szeretné, ha magát az esetet, ami ezt az 
egész facebook, hát verbális „Olaszliszkát” kirobbantotta ismertetné és néhány szóban a 
jelenlegi eseményekről is szólna itt a képviselő-testületnek. Még egyszer köszöni, hogy itt 
lehetnek.  
 
Török Katalin: Köszöni, hogy itt lehet és pár szóval tájékoztathatja a képviselő-testületet 
erről az eseményről, illetve nemcsak arról szeretné, hanem az elvárható magatartási 
helyzetről a Mátray Gábor Általános Iskolában egy pár adat alapján, de igazán nem 
hosszan, mert amennyiben erről bővebbet szeretnének, akkor azt jelzik és jobban fel tud rá 
készülni, mint jelen esetben. A baleseti jegyzőkönyvet szeretné felolvasni, ami készült 
aznap, ami nem a bejegyzés napja volt, hanem az előző nap. Szerdán történt a baleset és 
csütörtökön született a bejegyzés. 2023. február 22-én a negyedik óra utáni szünetben, ami 
11.45-12.00 között van - nem mondja a neveket- osztálytársaival játszott az udvaron tanári 
felügyelet mellett - a neveket szintén nem mondja -, aki ügyeletes volt. Játék közben a 
tanuló elesett és lehorzsolta az arcát. Osztályfőnöke azonnal felkísérte a sérült tanulót az 
orvosi szobába, ahol az iskolai védőnő lefertőtlenítette a sebeit. A szülőt próbálták 
értesíteni, de a KRÉTA-ban megadott telefonszámon nem volt kapcsolható. A szülőt végül 
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sikerült telefonon értesíteni, aki közölte, hogy nem tud a gyermekért jönni csak fél 
négykor. Felhívták a szülő figyelmét arra, hogy vigye el a gyermeket orvoshoz. Ez az 
előző napon történt, mint ahogy a bejegyzés született. Elég sok támadást kaptak amiatt, 
hogy milyen a magatartási helyzet a Mátray Gábor Általános Iskolában és ezt vetítették ki 
arra, hogy a pedagógusoknak mit kellene tennie. 2020. augusztusa óta vezeti az iskolát, 
egyedüli pályázóként lett megbízva a vezetéssel. 2021. szeptemberétől van iskolaőrük és 
2022. szeptemberétől van portás és mindhárom telephelyükön telephelyi pedagógiai 
asszisztens, állandó felügyeletet tud adni a gyerekeknek. A 29 pedagógus álláshelyükből 
16 kinevezett pedagógusuk van ebben az évben. Ebből 4 nyugdíjas, 5 pályakezdő vagy 
újrakezdő. Tehát az, hogy a pedagógusok a nehéz helyzetben lévő iskolákból fogynak el, 
úgy gondolja, hogy mindannyian tapasztalják. Óraadójuk 15 van. 15 óraadóval borzasztó 
nehéz szervezni a mindennapokat, hiszen ők csak jönnek, megtartják az órát, elmennek, a 
nevelésben alig vesznek részt. A tanulói adataik: összesen 276 tanuló van most, általában 
280 körül mozognak hol ide, hol oda. Ebből rendszeres gyermekvédelmi támogatást 
jelenleg 45% kap, 123 tanuló, és gondoljanak bele egy ilyen osztály összetételbe, hogy 1.  
a. osztályban húszan vannak, 1 autista tanuló, 6 fejlesztési, tanulási, magatartási 
nehézséggel küzdő, 8 hátrányos helyzetű vagy halmozottan hátrányos helyzetű és 9 nyilván 
ebből csak egy, aki csak a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményt kapja. Ez felsőben 
még bonyolódik azzal, hogy hatodiktól kezdődően lakás otthonos tanulóik is vannak. Az 
iskola fogadja a nagykátai lakásotthonba beköltözőket is. A 6. a osztályban a 18 tanulóból 
2 lakás otthonos tanuló van, a 6. b-ben 1 és így végig a felsőbb osztályokban mindenhol 
egy, némelyiknek már kisbabája van és még mindig tanköteles tanuló. Nyilván ők nem 
járnak iskolába egyébként, de attól még ez nagyon jelzi a helyzetüket. Szinte minden alsós 
osztályban ez a jellemző, hogy 20-24 fő között mozog az osztály létszám, 13-12 a 
rendszeres gyermekvédelmi támogatásban részesülő és van olyan, ahol 8 beilleszkedési, 
tanulási nehézséggel küzdő gyermeket is nevelnek együtt a többiekkel. Tehát akkor, 
amikor az osztálylétszámoknak a fele problémás helyzetű, akkor nagyon-nagyon nehéz 
olyan pedagógusokat megtartani, akik ebben a helyzetben minden reggel újra felkelnek és 
bejönnek és elviselik azokat a neveltetésükből és szocializálatlanságukból adódó 
problémákat a gyerekeknek, amit most a facebook bejegyzésekből a saját szüleiknek a 
bejegyzéseikből láthattak, hogy milyen alpári módon tudnak megnyilvánulni. Ezek a 
pedagógusok türelemmel szoktatják a gyerekeket ahhoz, hogy mik a társadalmi szabályok. 
Eddig sem, de a vezetése alatt meg végképp nem törekszenek arra, hogy megszabaduljanak 
ezektől a gyerekektől, utánuk mennek, ha rengeteget hiányoznak, mert az is probléma. 
Magántanulójuk orvosi engedéllyel van, illetve van egy 13-14 évesük, aki most 3. 
osztályos és nyilvánvalóan nem engedheti, hogy együtt járjon a koránál 10 évvel 
fiatalabbakkal, nem annyival, de bocsánat nagyon sokkal fiatalabbakkal. Nem törekszenek 
arra, hogy ezektől a gyerekektől szabaduljanak, vagy akár csak belenyugodjanak, hogy jó 
nem jöttek könnyebb napjuk lesz. Mert, ha ebbe bele nyugodnának, a társadalom 
megkapná a szocializáltságban elmaradott tanulatlan gyerekeket, akik munkát nem fognak 
végezni és ezt Nagykáta nagyon-nagyon megszenvedné. A munkájuk nagy része ott 
kezdődik, hogy motiválják őket arra, hogy tanuljanak, amivel csak tudják nagyon széles 
skálán és munkára szoktatják őket, hogy élvezzék a munkát, mert akkor fognak dolgozni. 
A facebook honlapukon nagyon szépen lehet látni, úgy gondolja azt a munkát, amit a 
vezetésével az iskola végez és nagyon-nagyon nagy segítség lenne, hogyha a facebook 
oldalukon ezeken a képekhez - ahol rengeteg gyerek mosolyog, látni lehet, hogy ott az 
egész iskola nem rejtik el azokat, akikkel esetleg probléma lehet így ránézésre -  pozitív, 
megerősítő hozzászólásokat kapnának még többet, mint amit kapnak.  
 
Dorner Gábor: Köszöni a tájékoztatást. Köszöni az alázatos, sokszor embert próbáló 
munkát, amit végeznek. A maga nevében ígérheti, hogy figyelni fogják a facebook 
oldalukat és meg fogják osztani Nagykáta város oldalán. Némileg ehhez kapcsolódik az 
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Ébredj Káta Frakció napirend előtti felszólalási kérése is. Megadja Gyüre Károlynénak a 
szót. 
 
Gyüre Károlyné: Köszönöm a szót polgármester úr. Igen csatlakoznak az igazgatónőhöz, 
a délelőtt folyamán megkeresték ezzel a problémával, mert nem pedagógus, ugye itt a 
testületben több pedagógus ül. Ő csak, mint laikus látja, hogy mi történik Nagykátán. 
Nagyon szétszakadt a két iskola. A Mátray Gábor Általános Iskolába is nagykátai gyerekek 
járnak, velük is foglalkozni kell, viszont annyira elharapóztak az indulatok már szülők, 
tanárok, gyermekek között, hogy a városvezetésnek meglátásai szerint valamilyen szinten 
már bele kell folynia, hiába nem városi fenntartású intézmény az iskola. Ezért 
indítványozzák az Ébredj Káta Frakció tagjai olyan rendkívüli testületi ülés összehívását, 
ahol az igazgatónő, a gyermekjóléti szolgálat és esetleg a rendőrségnek is egy illetékes 
vezetője felkészülve erre a beszélgetésre, úgy a problémákat fel tudja tárni és esetleges 
megoldási lehetőségeket próbálnának találni közösen arra, hogy hogy lehet ezt a helyzetet 
visszafordítani. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, 
 
Szabó Ákos: Reflektálna az Ébredj Káta Frakció javaslatára. Múlt héten volt 
gyermekvédelmi kerekasztal, ahol a testületből egyedüli képviselőként vett részt. Ahol 
téma is volt, beszéltek a Mátray iskola problémáiról is, sajnálja, hogy egyedül volt a 
testület részéről jelen. Amúgy támogatja az indítványt. Másrészről itt a fenntartótól jött egy 
kérdés, hogy tudnak-e valamiben segíteni. Miben kellene az önkormányzat segítsége, mi az 
amire gondoltak? Nagykáta Város Önkormányzata a szocializációs problémákon, a 
nevelési dolgokban vagy miben tudna segíteni? Illetve a gyermekvédelmi kerekasztalnál is 
beszélgettek és szó volt arról is - ő próbálta a gyámügy munkája felé terelni a probléma  
megoldását, nem tudja ott mennyire sikerült egy álláspontra kerülniük -, de az 
egyértelműen kiderült számára, hogy súlyos probléma a gyámügynek a munkájánál is, 
hogy azokat a gyermekeket, akik súlyos halmozottan hátrányosan helyzetűek, akiket 
konkrétan laikusként úgy látják, hogy ki kéne emelni a családból, mert vagy az ablakon fut 
be a lopott áram vagy több köbméternyi szemét van az udvaron, ahol patkányok 
burjánzanak. Ilyen körülmények között nevelkednek fel, ezek a borzasztó körülmények 
között „nevelkedő” gyermekek bekerülnek a köznevelési intézetbe és ezeket a gyerekeket 
hivatalos úton nem lehet elhelyezni, mert Pest vármegyében nincsen már szabad férőhelyes 
intézmény, akik be tudnák ezeket fogadni. Úgy gondolja, mindenféleképpen szükség lenne 
egy ilyen testületire, illetve a városnak majd jeleznie kellene föntebbi szervek felé is, hogy 
a férőhely bővítésére szükség van. Városi jelzésre szükség lenne. A kérdést azt nyitottan 
hagyja. 
 
Katonáné Barna Zsuzsanna: Nem szeretne most itt sem ötletelni, sem olyasmit mondani, 
ami nagyon elhamarkodott. Nagyon hálás lenne, hogyha erre a rendkívüli testületi ülésre 
meghívást kapnának és egy-két konkrétumot meg tudnának fogalmazni. 
 
Szabó Ákos: Köszöni. 
 
Simon László: Annyit szeretne hozzáfűzni ehhez a napirend előtti felszólaláshoz, hogy 
erről beszélt az előző testületi ülésen, hogy igenis képviselőtársainak is felelőssége van. 
Ugye azt mondta képviselő asszony, hogy az indulatok elharapóztak ez az, amikor ugye 
bedobják a pocsolyába a kavicsot a hullámai között meg mennek szépen, Néha tompítani is 
kellene a dolgokat, akinek erre rálátása van tegye meg, erre kérem Önöket is és a 
Frakcióját is, aki a facebook-on ilyet lát, akkor próbáljuk meg elmondani a valóságot.  
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Gyüre Pál: Szeretné ráirányítani a figyelmet egy másik aspektusból is, más szemszögből 
is erre a témára. Szeretné ráirányítani a figyelmet arra, amit igazgató asszony elmondott itt 
nekik, hogy végtelen türelemmel, személyre szóló figyelemmel, egyéni gondoskodással 
tisztában léve a helyzettel, nevelik a gyermekeket. Ez a pedagógiai munka kiváló munka, 
amit ők végeznek. Nem szeretné, ha abba az irányba mozdulna el a képviselő-testület, 
hogy itt valami rossz van és ezt a rosszat azonnal meg kell szüntetni azért, mert 
nyomdafestéket nem tűrő hangnemben illették az intézményt és a pedagógusait. Ezt úgy 
gondolja, mint pedagógus maximálisan, visszautasítja. Szeretné, ha ebben az országban az 
árokásáshoz, legalább annyian értenének, mint a pedagógiai munkához. Nagy tisztelettel 
köszöni meg igazgató asszonynak a munkáját és természetesen, hogyha segítségre van 
szükség, akkor ezt a segítséget úgy gondolja, hogy a képviselő-testület minden további 
nélkül megadja. Az, hogy pedagógusai miatt kiáll az pedig egyértelmű. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, hozzászólás nincs, akkor a rendkívüli testületi 
ülést a Szervezet és Működési Szabályzatnak megfelelően 15 napon belül össze fogja 
hívni. Külön egyeztetnek az intézménnyel és a meghívottakkal is. Kéri, aki ezzel egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
36/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi  
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Ébredj Káta Frakció indítványára 
15 napon belül rendkívüli képviselő-testületi ülést hív össze a Mátray Gábor Általános 
Iskola Iskolában lévő problémák feltárása, megoldások keresése napirendi ponttal. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Köszöni főosztályvezető asszonynak, intézményvezető asszonynak, hogy 
eljöttek és tájékoztatták a képviselő-testületet.  
 
(Katonáné Barna Zsuzsanna a Ceglédi Tankerületi Központ Köznevelési, Humán és Jogi 
Főosztályvezetője és Török Katalin a Mátray Gábor Általános Iskola igazgatója távozik az 
ülésteremből.) 
 
Dorner Gábor: Az előterjesztéseket a hozzájuk kapcsolódó mellékletekkel együtt 
mindenki megkapta. A napirendi pontokat szeretné kiegészíteni és új napirendi pontként 
javasolja felvenni 5/4-es napirendi pontként a LIDL Magyarország Kereskedelmi Bt. 
kérelme hatályos településrendezési eszközök módosítására. Várja a kérdéseket, 
észrevételeket a napirendi pontokhoz. 
 
Szabó Ákos: Nem kapta meg sem a napirendi pontokat, sem pedig a mellékleteket, 
egyedül a költségvetési előterjesztést kapta meg, illetve a Pénzügyi Bizottság határozatát 
ezzel kapcsolatban. Úgy kellett segítséget kérnie mikor is lesz testületi ülés, mert a 
honlapon nem szerepelt, számára nem volt elérhető sem a meghívó, sem a napirendi 
pontok. 
 
Dorner Gábor: Technikai oka lehetett.  
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Szabó Ákos: Azért jelezte. 
 
Dorner Gábor: Elnézést kér, ha ez így van. Mindenki megkapta egyébként? 
 
Gyüre Károlyné: Nem, ők papíron nézik. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Egy felület van. 
 
Dorner Gábor: SMS-t is küldenek. 
 
Szabó Ákos: Igen, igen. A telefon az nem volt nála, de ugye a honlapon mindig szerepelni 
szokott mellékletekkel a napirendi pontok, stb., de most egyedül a költségvetést és a 
Pénzügyi bizottság határozatát kapta meg. 
 
Dorner Gábor: Akkor most, hogy ezt megelőzzék, arra kérne minden képviselőt, hogy ha 
értesült róla, akkor küldjön egy válasz e-mailt, hogy tudomásul vette, hogy képviselő- 
testületi ülés lesz, az anyagot le tudta tölteni. Ha nem jelez valaki, akkor feltételezik, hogy 
sikerült. 
 
Szabó Ákos Köszöni. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki az így kiegészített napirendi pontokat elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta:   
 
37/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./  Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés  

között történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 

 
2./ Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének 

megtárgyalása  
Előadó: polgármester 

 
   3./ 242/2021. (IX.28.) számú képviselő-testületi határozat  

módosítása („Külterületi helyi közutak fejlesztése” című   
VP6-7.2.1.1-21 pályázat) 

Előadó: polgármester 
 

4./  Önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok üzleti 
tervének elfogadása  

     Előadó: polgármester 
 
   5./ Egyebek 

5/1. Városi Piac díjszabásának felülvizsgálata 
     Előadó: polgármester 
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5/2. Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda tulajdonosi  
hozzájárulás iránti kérelme 

     Előadó: polgármester 
5/3. Nagykáta SE tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme 

Előadó: polgármester 
   5/4. LIDL Magyarország Kereskedelmi Bt. kérelme hatályos  

településrendezési eszközök módosítására 
     Előadó: polgármester 
 
1./Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A tájékoztatót mindenki megkapta, melyet a következőkkel szeretne 
kiegészíteni: 
A Magyar Kormány segítségképpen a 10.000 lakos feletti önkormányzatok 
energiaáremelkedés miatti támogatása jogcímen, az önkormányzat által benyújtott 
menedzsment terv alapján Nagykáta városa részére 99.274.542.-Ft kompenzációs 
támogatást nyújtott.  
A TOP_PLUSZ-1.3.1-21-PT1 Fenntartható Városfejlesztési Stratégiák támogatása 
Nagykátán pályázatunkat támogatásra érdemesnek minősítették. 80.000.000.-Ft. 
támogatást nyertek el. A projekt célja, hogy a TOP_Plusz forrásból megvalósuló 
fejlesztések előkészítése megvalósuljon. A projekt keretében az FVS (Fenntartható 
Városfejlesztési Stratégia), TVP (Top Plusz Városfejlesztési Programterv) elkészítése és 
felülvizsgálata tervezett, továbbá, a város szempontjából releváns tanulmányok elkészítése, 
melyek a projektmegvalósításhoz szükségesek. Városi zöld menetrend alapján 
kidolgozandó városi zöld finanszírozási keretrendszer készítése, a város 
energiafelhasználásának átfogó energetikai felmérése, a városüzemeltetési szolgáltatások 
és önkormányzati fenntartású közintézmények digitalizációjára irányuló elemzések, 
felmérések, digitális akcióterv kidolgozása, a város projektjeire, az akcióterületeire és az 
FVS pénzügyi megvalósíthatóságára vonatkozó üzleti modell, üzleti terv, Integrált 
Települési Vízgazdálkodási Terv készítése, Települési Helyi Esélyegyenlőségi Programok 
felülvizsgálata, módosítása, Települési Vízkárelhárítási Terv készítése, felülvizsgálata, 
aktualizálása, Kerékpárforgalmi Hálózati Terv elkészítése vagy felülvizsgálata, 
aktualizálása, Fenntartható Energia és Klíma Akcióterv készítése – a céljuk a projekt 
megvalósítása során. 
A Vidékfejlesztési Program keretén belül Nagykáta Város Önkormányzata pályázatot 
nyújtott be az Erdőszőlőre vezető külterületi út (szennyvíztisztító telep leágazásától a régi 
iskoláig) felújítására. A támogató a pályázatot elbírálta, és támogatásra alkalmasnak 
minősítette. A támogatói okirat szerint 176.246.511.-Ft támogatást nyertek el a felújítás 
megvalósítására. 
A Szakorvosi Rendelőintézet építési munkálatai során a Közbeszerzési Hatóság a 
vállalkozási szerződés teljesítésének szerződés-ellenőrzési eljárás keretében történő 
ellenőrzését rendelte el még 2022. március 31-én. A Közbeszerzési Hatóság elnöke, mint 
hivatalból kezdeményező 2022. november 3-án jogorvoslati eljárás lefolytatására irányuló 
kezdeményezést nyújtott be, melyben jogsértés megállapítását kérte az Ajánlatkérő 
Nagykáta Város Önkormányzata és a Kérelmezett (kivitelező: Euro Campus Kft.) 
vonatkozásában, valamint bírság kiszabását. Az eljárás eredményeképpen a Közbeszerzési 
Döntőbizottság 2023. február 10. napján kelt határozatában a kérelmezettel szemben 
800.000.-Ft, azaz nyolcszázezer forint, az Ajánlatkérővel szemben 300.000.-Ft, azaz 
háromszázezer forint összegű bírságot szabott ki. Tekintettel a Közbeszerzési 
Döntőbizottság vonatkozó határozatában megállapított körülményekre és a Kérelmezettnél 
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felmerülő mulasztásokra, megállapodás született Nagykáta Város Önkormányzata és az 
Euro Campus Kft. között, hogy a Kérelmezett kártérítés jogcímén megtéríti az Ajánlatkérő 
részére az Ajánlatkérővel szemben kiszabott 300.000.-Ft, forint bírság összegét. 
A 2022. évi LXXVIII. törvény szerint az Állam az egyházi fenntartók számára biztosítani 
kívánja az állami és önkormányzati tulajdonú épületek és az ezekhez tartozó ingóságok 
tulajdonjogát mindaddig, amíg ezekben köznevelési, szakképzési tevékenység folyik. Az 
egyházi fenntartónak legkésőbb 2023. február 28-ig kell jeleznie a tulajdonjogra vonatkozó 
igényét, melyet térítésmentesen át kell adni. A tulajdonos személyében bekövetkező 
változás, a közfeladat ellátását szolgálóan, célfeladathoz kötötten addig tart, ameddig az 
átruházásra kerülő vagyont köznevelési vagy szakképzési tevékenység folytatására 
használja az egyházi jogi személy. Amint e tevékenységgel felhagy az egyházi fenntartó, a 
vagyontárgyak tulajdonjoga ingyenesen visszaszáll az eredeti tulajdonosra. A fentiekben 
részletezett jogi szabályozás lehetőségeire tekintettel a Váci Egyházmegye által az EKIF 
fenntartásában működő Nagykáta 2306 hrsz. Vadász utca 1., valamint a 2164/2 hrsz. Zárda 
utca 5. ingatlanra a vagyonátruházásra vonatkozó igényét bejelentette. A vagyonátruházási 
szerződést 2023. június 30-ig szükséges megkötni. 
A Zárda utcai iskola tűzesetével kapcsolatos vis maior pályázat hiánypótlását határidőben 
benyújtották. A biztosító kárigényük elutasítása miatt, a képviselő-testület korábbi 
felhatalmazása alapján megbízásra került egy biztosítási ügyekben jártas ügyvéd.    
Várja a kérdéseket, észrevételeket a tájékoztatóval kapcsolatban, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./ Napirendi pont 
Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének megtárgyalása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Valamennyi költségvetési szervre vonatkozóan a Nagykátai Polgármesteri 
Hivatal készítette el a költségvetést. Az Intézmények vezetőivel, több alkalommal 
egyeztettek a végleges tervezet összeállítását megelőzően. A rendelet-tervezet 
mellékleteként megküldött költségvetési táblákba az intézmények benyújtott költségvetési 
igényei beépítésre kerültek, a költségvetési tárgyalás során megbeszélt módosítással került 
összeállításra a tervezet. A képviselő-testület korábbi döntései és az intézmények 
benyújtott költségvetési igénye alapján a város költségvetésének egyensúlya biztosítható. 
Az önkormányzat saját bevételei összegét, valamint az adósságot keletkeztető ügyleteiből 
eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegét 
bemutató táblázatot Nagykáta város 2023. évi költségvetése előterjesztésében találhatják. 
A bevételeknél a helyi adóból és a települési adóból származó bevételeknél 2024-ben 450, 
2025-ben 460 és 2026-ban 480 millió forinttal terveznek. A költségvetéshez egy módosító 
indítvány érkezett Szabó Ákos képviselő úr részéről, mely szerint „az egyéb pályázati 
önerőre betartalékolt 20 millió forintos összeget hagyjuk el és helyette fordítsuk a Kisköz 
leaszfaltozására és az utcában járda építésre”.   
A Pénzügyi Bizottság és az összevont bizottságok részletesen tárgyalták a napirendi 
pontot, a módosító indítvánnyal együtt. Mielőtt a Pénzügyi Bizottság elnökének átadja a 
szót, szeretné megköszönni Jegyző asszonynak, a Pénzügyi Iroda munkatársainak és az 
Intézményvezetőknek is a költségvetés elkészítése érdekében végzett munkájukat! Kéri 
Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a Pénzügyi Bizottság véleményét a 
2023-as költségvetésre és Szabó Ákos képviselő úr módosító indítványára vonatkozóan, 
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illetve a többi bizottság összevont ülésen tárgyalta a napirendi pontot, így az Ő javaslatuk 
ismertetésére is kéri Simon László képviselő urat.  
 
Simon László: Tisztelt polgármester úr, Tisztelt jelenlévők. A Pénzügyi Bizottság 2023. 
február 14-én megtartott ülésén tárgyalta Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetési rendelet-tervezetét, melyben a bevételi és kiadási egyenleg nullás, az idei 
évben működőképesség megőrzését szolgáló kiegészítő támogatás és ingatlan értékesítés 
nem került betervezésre.   
A Pénzügyi Bizottság a benyújtott költségvetési rendelethez módosító indítványt nem 
nyújtott be. A Pénzügyi Bizottság nyomatékosan felhívja az intézmények vezetőit a 
takarékos, racionális gazdálkodás folytatására, a bevételi lehetőségek maximális 
kihasználására. A feladatellátást az optimális intézményi kihasználtság 
figyelembevételével kell biztosítani. A kihasználtság csökkenése az intézmény 
igazgatójának átszervezési kötelezettségét, a költségvetési előirányzatok csökkentését 
vonja maga után. A Pénzügyi Bizottság nyomatékosan felhívja a Képviselő-testület 
figyelmét, hogy a költségvetésben szereplő, 20.000.000 Forintos általános tartalék 
felhasználására csak nagyon indokolt esetben kerüljön sor, a zárszámadási rendelet 
elfogadását követően az előző évi maradvány összegével, az általános tartalék összegét 
növelni szükséges. A Pénzügyi Bizottság Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről szóló rendelet tervezetet 3 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadta és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.  A tegnapi napon a négy 
bizottság együttes ülést tartott, részletesen ismertetve lettek a főösszegek, bevételeik, 
illetve kiadásaik, tárgyalták a módosító indítványt is. A módosító indítványt a négy 
bizottság egyhangúan nem támogatja, ugyanis az ez évi alap elveiknél is lefektették, hogy 
mindenféleképpen kell hagyniuk pályázati önerőre – úgy gondolja, ez a 20 millió Ft 
minimális - minimális összeget. Bármikor beeshet olyan pályázat, ami szükségessé teheti 
annak a felhasználását. Ezért nem tudják támogatni a módosító indítványt, illetve egy 
előzetes kalkulációt végeztek és durván a duplájába kerülne csak annak az egy utcának az 
aszfaltozása a megfelelő minőségben járda nélkül. Csak az útalap és az aszfaltozás. A négy 
bizottság egyhangúan elfogadásra javasolja a kitekintő határozatot és a rendelet-tervezetet. 
 
Dorner Gábor: Annyit szeretne mondani, hogy egyetért képviselő úrral, hiszen nagyon 
fontos feladat a Kis köz aszfaltozása, de nem csak a Kis köz, hanem az összes olyan 
belterületi utca, ami nem szilárd útburkolatú. Személy szerint azt javasolja, hogy várják 
meg a megfelelő pályázati lehetőséget. Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Kele Róbert: Neki lenne több kérdése is. Egyik a városi bölcsödénél tervezésre került 
használati tárgyak cseréje és felújítása 800.000.-Ft + ÁFA, most a bontásban ott látta, hogy 
300.000 forint a használati, a felújítási az mit takar? Tehát most 2 éves az épület, most lett 
átadva. Ez épületi jellegű felújítás vagy milyen jellegű felújítás, mert azt nem részletezi a 
költségvetés, hogy ez miből áll? Ez lenne az egyik észrevétele. A másik a Nagykáta 
Család- és Gyermekjóléti Központnál informatikai eszközök, mobil telefonok, 
hűtőszekrény stb. beszerzéséről van szó, de nincs összeghatár vagy valamilyen összeg 
mellé rendelve, míg a többi intézménynél van. Tudja, hogy nem lehet pontosan 
kiszámítani, de azért mégis egy hozzávetőleges összeget, azért szeretnének kérdezni. 
Illetve a költségvetésben olvasták, hogy két önkormányzati ingatlannál is lesz tetőfelújítás 
ebben az évben. Ott a biztosítás, illetve ezek a dolgok rendben vannak? Nehogy úgy 
járjanak, mint az iskolánál. Ezek lennének a kérdései. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A költségvetésnél a használati tárgyak. 
 
Kele Róbert: Használati és felújítási. 
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Karsainé Magyar Ildikó: Igen, vannak olyan tányérok, olyan konyhai eszközök, 
fogyóeszközök annak pótlását kéri az intézmény, azok szerepelnek benne.  
 
Kele Róbert: A használati. És a felújítási? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A felújítási költség arra van tervezve, ha valami elromlik, 
használat mellett annak a javítási költsége. Mindennapos használatból adódóan. A 
mosógépre és … 
 
Káré Istvánné: A mosógépre, a konyhai rezsóra, a sütőre. 
 
Kele Róbert: Jó ezek használatiak, de itt felújítás van nekik írva. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Hát, mert ez felújítás. 
 
Kele Róbert: Jó. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Írhatják új eszköz beszerzésének is, de akkor új eszközt kell 
vásárolni. 
 
Kele Róbert: Jól van, csak azért, mert felújítás van, ő azt gondolta, hogy az épületben. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Nem. 
 
Szabó Ákos: Bocsánat, ezek felújítható eszközök? 
 
Káré Istvánné: Igen. Megnézik a javítást és a legvégső esetben fognak vásárolni. 
 
Szabó Ákos: Köszöni. 
 
Kele Róbert: Jó, másik a családsegítőnél ott nincs összegszerűség. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A családsegítőnél informatikai eszköz. Melyik sorban nincsen, 
mert minden sorban ott van. 
 
Kele Róbert: Az előterjesztésben. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A táblázatban minden sorban van. Akkor kérhetek segítséget, 
hogy hányadik oldal az előterjesztésben? 
 
Kele Róbert: Nincs beszámozva, 5. oldal. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A családsegítőnek a költségvetésében minden benne van. Úgy 
áll össze, hogy informatikai szolgáltatások igénybevételére van nekik 1.250.000.-Ft ezen 
belül számítógépes rendszerekre 200.000 Ft, informatikai eszközök karbantartására 
200.000.-Ft, adatátviteli célú távközlési díjakra 350.000.-Ft, egyéb különféle informatikai 
szolgáltatásokra 500.000.-Ft, egyéb kommunikációs szolgáltatásokra pedig 930.000.-Ft, az 
előbbi részletezés volt az 1.250.000.-Ft, ami informatikai szolgáltatásokra van betervezve. 
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Kele Róbert: Jó, csak nemcsak informatikai van benne a leírtakban, de jó, akkor 
összegezve van. Igen, körülbelül az ötödik oldalra lapozott, ahol már az intézményeket 
kezdik felsorolni azon az oldalon. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Informatikai eszközök, mobil telefon, hűtőszekrény és 
mikrohullámú sütő beszerzése került tervezésre.  
 
Kele Róbert: A táblázatban nincsen. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Ebben van, itt le van bontva 17-es melléklet a családsegítő 
központnak a részletezése és ebben itt benne van, hogy melyik sorra mennyi összeg 
szerepel. 
 
Dorner Gábor: A szövegesben már az összesített van. 
 
Kele Róbert: Jól van. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Az informatikai rész mindösszesen 1.250.000.Ft. 
 
Agócs Pál: Jó, és a harmadik kérdés, természetesen minden intézményüknek van 
biztosítása. Egy csomagban van minden intézmény, ugyanolyan feltételekkel van 
biztosítása. 
 
Kele Róbert: Köszöni a választ.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Szabó Ákos: Több témában adott be költségvetési módosítót. Mindig az volt a válasz, 
hogy erre nincsen megnevezett forrás. A mostani módosító már csak jelen pillanatban a 
Kis köznek az aszfaltozását tárgyalja. Ő is kért árajánlatot, neki 16 millió forintot küldtek, 
csak az útnak a 3 méter széles leaszfaltozására. Szerinte ezek az árak, nem biztos, hogy 
Mészáros Lőrinc a legjobb kivitelező ezzel kapcsolatban, mint a csatornázásnál is 
tapasztalhatták. Szerinte érdemes lenne több céget megkeresni. Az lenne a kérdése, hogy 
minden évben a költségvetési módosítójánál szerepelt az is hogy ezeknek az utaknak a 
leaszfaltozását, illetve járda építést be tudják-e tervezni, ha lesz esetleg pályázati forrás rá, 
hogy pályázatból tudják ezeket megvalósítani, nem csak önkormányzati forrásból. Az 
lenne a kérdése ennél az esetnél, itt is pont egyéb pályázati költségekre félretett összegnél 
be lehet-e tervezni azt, hogy ha lesz rá pályázat, akkor a Kis közt aszfaltozzák le, tehát ezt 
a testület el tudja-e fogadni, hogy akkor nem ezt az összeget költik arra, hanem egy 
esetleges pályázatnál, akkor ezt veszik elő. 
 
Dorner Gábor: Úgy gondolja, hogyha egy esetleges pályázat lesz, akkor tudniuk kell azt, 
hogy mennyi pénzünk van elsődlegesen és nyilván, akkor a lehetőségeket számba véve a 
képviselő-testületnek akkor kell eldöntenie melyik utcát szeretné. Egyébként neki semmi 
baja, sőt támogatja a Kis köz aszfaltozását. Az árra vissza térve Mészáros Lőrinc nem 
dolgozott még nekik, ez az egyik. 
 
Szabó Ákos: Hozzá tartozó cég igen.  
 
Dorner Gábor: Nyilván nem egy árajánlatot kell bekérniük, hanem több árajánlatot kell 
bekérniük. Ha meghaladják a közbeszerzési értékhatárt, akkor pedig közbeszerzési eljárást 
kell lefolytatniuk. Ez az ár, amit a képviselő úr mondott, hogy kapta, feltételezi, hogy csak 
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az aszfaltozásnak az ára. Ebben az útalap egészen biztos, hogy nincs benne. Az útalapnak a 
négyzetméter ára az magasabb, mint az aszfaltozás ára. Ő is utána nézett, egyébként a 
bizottsági ülésen el is hangzott, de akkor ismerteti. Durván 570 m hosszú a Kis köz. Útalap 
készítése 9.000,-Ft/m2 - ez minimum 4 m szélességben kell, ha 3 méteres aszfaltot 
szeretnének rárakni -. ha ezt 4 méteres szélességben számolják, akkor 2280 m2 jön ki az 
útalapra, ha ezt 9000-rel megszorozzák az 20,5 millió Ft. Ha erre csak 4 cm vastagságú 
aszfaltburkolatot tesznek rá az körülbelül 7.000 Ft/m2 áron, 3 m szélességben 1710 m2 ezt 
7000-rel beszorozzák az 12 millió Ft. Összesen 32-33 millió Ft-ra jönne ki. Ez csak a 
kivitelezés költsége, ebben még nincs benne a tervezés, az engedélyeztetés, a közbeszerzés 
díja, mely szintén legalább 2-2,5 millió Ft. Gyakorlatilag ezek a mostani árak, és  
természetesen több árajánlatot kérünk be, mint ahogy eddig is. 
 
Agócs Pál: Mint a terület képviselője maximálisan megérti azt, hogy erre szükség van. Azt 
mondhatom Önnek is és a Kis köz lakóinak is, hogy a 8-as számú körzetben az egyik 
kiemelt feladatomnak tekintem azt, hogy a meglévő aszfaltos utcák mellett a burkolattal 
még nem ellátott utcákat is megpróbáljuk valamilyen szinten úgy kezelni, hogy élhetőbb 
legyen az élet ott, és ebből a legelső a Kis köz. A 8-as körzetben valóban a Kis köz a 
leghosszabb utca és talán a legproblémásabb utca, amit mielőbb szeretnék én is rendezni. 
Ahogy erre pályázati forrás lesz, és a térségükben reméli, hogy lesz majd lehetőség, akkor 
a 8-as körzetben elsők között a Kis közre gondolt, amit majd aszfaltozni kellene. A másik 
ilyen utca még talán a Szilva utca vége és nagyon sok olyan utcájuk van, ami aszfaltos 
ugye, de olyan minőségű, hogy más inkább nem nevezné annak. Minden körzetben 
megvan a feladatuk, reméli lesz rá lehetőségük is. Ezért fontos az, hogy pályázati lehetőség 
legyen. Ha megragadnak egy pályázatot és mellé tesznek valamennyi önerőt, akkor lehet 
nem egy utcát, hanem akár több utcát is tudnak belőle elkészíttetni. 
 
Szabó Ákos: Reflektálhat?  Alpolgármester úr mióta képviselő? 
 
Agócs Pál: 2006-2010 között volt képviselő, illetve most 2014. óta vagyok. 
 
Szabó Ákos: És 2006 óta hány módosító indítványt adott be a Kis köz felújítására?  
 
Agócs Pál: Én úgy gondolom, hogy egyet sem. 
 
Szabó Ákos: Számszerűsítve. 
 
Agócs Pál: Egyet sem. 
 
Szabó Ákos: Köszöni. 
 
Agócs Pál: De azért nem, mert megpróbálja felelősséggel. Ő ugyan a 8-as körzetet 
képviseli, de mindannyian, akik itt ülnek az egész város össz érdekét kell nézniük, nem 
ragadhatnak ki belőle még akkor sem egy-egy utcát, aminek az elkészítése az egész város 
egyéb pályázati lehetőségétől vágná el az utat. Ha elköltik azt a pályázati önerőre félretett 
pénzüket, akkor nemcsak az útépítési, akár a kulturális és bármilyen más jellegű pályázat 
érkezne a városba ahhoz egyikhez sem tudnak önerőt rendelni. Magyarán semmit nem 
tudnak csinálni. Tehát ezt azért úgy, akkor is felelősséggel azt kell, hogy mondja 
bármennyire szeretné a Kis közt megcsinálni, nem ilyen áron, hogy a városban mindent 
megállítson és semmit nem tudnak elvégezni az miatt, mert önerőből próbálják megoldani. 
Tudomásul kell venni, hogy sajnálatos módon Nagykáta város bevételei azok el is mennek 
a kötelező feladatokra nem igazán tudnak csak ilyen minimális összeget – mert valóban, 
ahogy a képviselőtársa mondta 20 millió forint önerő bizony gyalázatosan kevés - , de nem 
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tudnak többet tenni, tehát meg kell érteni a város lakóinak is, akkor tudnak nagyon léptékű 
fejlesztést végrehajtani, ha jön egy olyan pályázat.  
 
Szabó Ákos: Köszöni a választ. 
 
Gyüre Károlyné: A pályázatokkal kapcsolatban kérdezné a képviselő urat, a polgármester 
urat, hogy ki kezeli a pályázatfigyelést és a pályázatírást a város nevében?  
 
Agócs Pál: Pályázatfigyelésre igazából most nincs külön megbízás, ők maguk figyelik a 
pályázatokat, illetve egyes projektek esetében természetesen egyedi megbízással, 
pályázatírókat alkalmaznak, akik maximálisan megpróbálják az érdekeiket képviselni. 
Jelen pillanatban nincs ilyen szerződésük, volt egyébként régebben, de most nincs. 
 
Kele Róbert: Itt a fő probléma a kötelező feladatok ellátása a város pénzéből, a város 
költségvetésének egy jelentős részét elviszi. Ez Czerván György országgyűlési képviselő 
felé lett-e jelezve, mikor lett jelezve, hogy a város a kötelező feladatainak ellátására elfogy 
a pénzük? 
 
Dorner Gábor: Ő tisztábban van ezekkel a dolgokkal és ezért próbál mindent megtenni 
nemcsak Nagykátáért, hanem az egész térségért. 
 
Agócs Pál: Nem egyedi eset, nemcsak Nagykáta városa küzd ezzel. Úgy gondolja, minden 
járásszékhely hasonló problémákkal küzd. Nagyon sok olyan feladata van Nagykátának, 
mint járásszékhelynek, ami egyébként a mellettük lévő kis településeknek nem feladata. 
Gondoljanak itt a család-és gyermekjóléti központra, ahol térségi feladatokat látnak el, 
mégis egyedül Nagykáta kell, hogy kiegészítse azt a pénzt, amit nem fedez a normatíva. 
Tehát, ha ismerik a költségvetést, akkor nagyon jól tudják azt, hogy mennyit kell hozzá 
tenni egyes intézményekhez. 
 
Kele Róbert: Látja. 
 
Agócs Pál: És ez kötelező feladat. Nem ők döntik el, hogy mire költenek. 
 
Kele Róbert: Országgyűlési képviselő urat bíztatni kell, hogy jobban lobbizzon, mert ez 
így elég sajátos helyzet, hogy 20 millió forint marad ilyen jellegű kiadásokra.  
 
Agócs Pál: A normatíva az nem Nagykátára vonatkozik, hanem az egész települési 
rendszerre.  
 
Kele Róbert: Az már jobb kérdés, hogy az adó bevételeik, hogy legyenek többek. Tehát 
egy beruházás például ide jönne, ami termelne. 
 
Simon László: Kifejthetnék részletesebben is szerinte. Hogyan tudnának idehozni Ön 
szerint több vállalkozást? Nagyon érdekelne. A lehetőség adott, mondja el! 
 
Kele Róbert: Hát úgy, ahogy más települések megoldják a problémát. 
 
Simon László: Azaz? 
 
Kele Róbert: Az országgyűlési képviselő ott jobban lobbizik ezek szerint, mert 
Jászberénybe például sokkal több beruházás történik, mint náluk. Ott miért történik több?  
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Simon László: Na miért? 
 
Kele Róbert: Ön a Pénzügyi Bizottság elnöke, Ön van egy platformon az országgyűlési 
képviselő úrral, biztos Ön is megkérdezte, biztos Ön is kapott választ, ezt szeretném 
hallani.  
 
Simon László: De én most Öntől kérdeztem. Nem kapok érdemi választ a kérdésemre. Itt 
a lehetőség szerintem polgármester úr megadja. De ez nagyon nagy hiba úgy gondolja, 
hogy összehasonlítani Jászberénnyel ezt a várost és a lehetőségeit. Eleve, ha nézik milyen 
hátrányai vannak a Pest megye és Budapest egy régióba tartozásának… 
 
Dorner Gábor: A Közép-magyarországi régió. 
 
Simon László: Eleve az uniós tagság első tízen valahány évéből kiestek. 
 
Kele Róbert: Bocsánat, akkor legyen Üllő vagy Nagykőrös, hogy Pest megyénél 
maradjanak. 
 
Simon László: Nagykőrössel annyira elégedett? 
 
Kele Róbert: Hát véleménye szerint iparűzési adó bevétele jóval több, mint Nagykátának. 
 
Simon László: Üllőt nézzék, keresztül megy rajta a körgyűrű. Itt mi megy keresztül hála a 
jó égnek a felújított 31-es út. Autópályától elég messze vannak, akár a 4-es akár az M3-as. 
 
Dorner Gábor: Sajnos az infrastrukturális adottságaik is teljesen ki vannak lőve. Illetve 
azért a település lélekszáma sem hasonló, tehát ezt így összehasonlítani Nagykátával az 
nem teljesen fair. 
 
Molnár István: Nagykőrös is ki akart lépni Pest megyéből mindenképpen. 
 
Kele Róbert: Hát, nekik is lehet megfontolandóbb lett volna akkor, mikor ők ezt 
meglépték, vagy próbálkoztak ezzel. 
 
Gyüre Pál: Arra szeretné felhívni a figyelmet és arra szeretné ráirányítani mindannyiuk 
figyelmét, hogy az elmúlt évek során, legalábbis mióta ő képviselő Nagykátán rengeteg 
fejlesztés történt. Ha ezt itt elkezdenék felsorolni, az ajtóig érne a felsorolás. Ha akarják 
észreveszik, ha akarják nem. A kérdés az, hogy észre akarják-e venni, hogy kevés-e az 
aszfaltút, hogy a Dózsa György út rossz állapotban van-e. Ezek tények. Rossz állapotban 
vannak. Az ő körzetében is hiányzik az aszfaltút. Mindannyian aszfaltot akarnak. De 
szerinte azért, arra büszkék lehetnek, amit megcsináltak. Azért csak felújításra kerültek az 
óvodáik, csak felújításra került az orvosi rendelő, az ügyészség, sorolhatják végig. Az a 
rengeteg aszfalt, amit letettek csak ott van. Nem volt egyszerű, sokat küzdöttek vele. Egy 
pályázatot megnyerni nem egyszerű. Czerván képviselő úr, amiben tudott, segített, ő nem a 
pénz embere, mi csináltuk, mi hoztuk össze együtt. Természetesen a város vezetése 
polgármester úr, jegyző asszonnyal és alpolgármester úrral karöltve sokkal nagyobb 
feladatot vállal ebben a munkában, mint mi. Szeretné ráirányítani a figyelmet arra, hogy 
nagyon sokat fejlődtek. Hogy nem eleget? Vitathatatlan tény. Hogy nem lehetnek 
elégedettek? Egyetértek vele, de azért olyan megjegyzést, amit képviselőtársa megengedett 
magánnak alpolgármester úrral szemben, azt szerinte vissza kell utasítani. Először is egy 
olyan módosítót adott be, ami nem állja meg a helyét, mert abból a pénzből nem lehet 
megépíteni a Kis köz aszfalt útját. A másik, amit megjegyez egyrészt, hogy nem lehet 
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megépíteni másrészt pedig, hogy azt a kis pénzt akarná elvenni, amiből esetleg több 
aszfaltot építhetnek. Tehát ez egy rossz módosító javaslat. Az előzőek is azok voltak és a 
tisztelt testület nem azért utasította el, mert nem ért vele egyet, hogy le kell aszfaltozni a 
Kis közt, hanem azért, mert nem jó módosító javaslat. Bocsásson meg neki képviselő úr, de 
15 perc alatt letesz 100 módosító javaslatot, ami nem állja meg a helyét, de lehet, hogy lesz 
benne 2, ami meg is állná. Tehát arra hívja fel a figyelmet mindegy, hogy honnan, milyen 
szemszögből nézik, tiszteljék meg egymást, fogadják el, hogy Nagykátáért dolgoznak és 
fogadják el azt, hogy rengeteget fejlesztettek és óvatosan a bírálatokkal.  
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben más kérdés észrevétel 
nincs kéri, aki támogatja Szabó Ákos módosító indítványát kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 7 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta:   
 
38/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem támogatja Szabó Ákos képviselő 
Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési rendeletéhez tett módosító 
indítványát. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért Nagykáta Város Önkormányzata saját bevételei 
összegének, valamint az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 
kötelezettségeinek bemutatásával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta:   
 
39/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi 
CXCV. törvény 29/A. §-a alapján az önkormányzat saját bevételei összegét, valamint az 
adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 
követő három évre várható összegét az alábbiak szerint fogadja el: 
 

Nagykáta Város Önkormányzata adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 
kötelezettségeinek bemutatása 

                   Forintban! 

MEGNEVEZÉS Sorszám 
Saját bevétel és adósságot keletkeztető ügyletből eredő 

fizetési kötelezettség összegei ÖSSZESEN 
7=(3+4+5+6) 

2022 2023 2024 2025 

1 2 4 5 6   7 
Helyi adók 01    450 000 000     460 000 000     480 000 000          1 390 000 000    
Osztalék, koncessziós 
díjak 02 

                  -                        -                        -                                  -      

Díjak, pótlékok, 
bírságok 03                   -           3 200 000         3 324 800         1 454 600                 7 979 400    



 

 

16

16

Tárgyi eszközök, 
immateriális javak, 
vagyoni értékű jog 
értékesítése, 
vagyonhasznosításból 
származó bevétel 04 

                  -                    -                        -                                  -      

Részvények, 
részesedések 
értékesítése 05 

                  -                        -                        -                                  -      

Vállalatértékesítésből, 
privatizációból 
származó bevételek 06 

                  -                        -                        -                                  -      

Kezességvállalással 
kapcsolatos 
megtérülés 07 

                  -                        -                        -                                  -      

Saját bevételek 
(01+… .+07) 08 

                  -       453 200 000     463 324 800     481 454 600          1 397 979 400    

Saját bevételek  (08. 
sor)  50%-a  09 

                  -       226 600 000     231 662 400     240 727 300             698 989 700    

Előző év(ek)ben 
keletkezett tárgyévi 
fizetési kötelezettség 
(11+…..+17) 10 

  - - - - 

Felvett, átvállalt hitel 
és annak 
tőketartozása 11 

                  -      - - - - 

Felvett, átvállalt 
kölcsön és annak 
tőketartozása 12 

-  - - - - 

Hitelviszonyt 
megtestesítő 
értékpapír 13 

                  -                        -                        -                                  -      

Adott váltó 14                   -                        -                        -                                  -      
Pénzügyi lízing 15                   -                        -                        -                                  -      

Halasztott fizetés 
16                   -                        -                        -                                  -      

Kezességvállalásból 
eredő fizetési 
kötelezettség 17 

                  -                        -                        -                                  -      

Tárgyévben 
keletkezett, illetve 
keletkező, tárgyévet 
terhelő fizetési 
kötelezettség 
(19+…..+25) 18 

                  -                        -                        -                                  -      

Felvett, átvállalt hitel 
és annak 
tőketartozása 19 

                  -                        -                        -                                  -      

Felvett, átvállalt 
kölcsön és annak 
tőketartozása 20 

                  -                        -                     -                                  -      

Hitelviszonyt 
megtestesítő 
értékpapír 21 

                  -                        -                        -                                  -      

Adott váltó 22                   -                        -                        -                                  -      
Pénzügyi lízing 23                   -                        -                        -                                  -      

Halasztott fizetés 
24                   -                        -                        -                                  -      

Kezességvállalásból 
eredő fizetési 
kötelezettség 25 

                  -                        -                        -                                  -      
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Fizetési kötelezettség 
összesen (10+18) 26 

                  -      - - - - 

Fizetési 
kötelezettséggel 
csökkentett saját 
bevétel (09-26) 27 

                  -      226 600 000     231 662 400    240 727 300             698 989 700    

 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete 
2023. évi költségvetésével kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 nem szavazat és 3 tartózkodás mellett az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
1/2023. (III.1.) rendelet  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta az 1/2023. (III.1.) 
önkormányzati rendeletét Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről, 
mely az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
  
3./ Napirendi pont 
242/2021. (IX.28.) számú képviselő-testületi határozat módosítása („Külterületi helyi 
közutak fejlesztése” című VP6-7.2.1.1-21 pályázat) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testület a 242/2021. (IX.28.) számú határozatával döntött 
arról, hogy pályázatot kíván benyújtani „Külterületi helyi közutak fejlesztése” című 
pályázati felhívás keretében az Erdőszőlőre vezető út felújítására. 2023. február 3-án 
érkezett a kedvező támogatói döntésről szóló támogatói okirat. Azonban a pályázatban 
szereplő nagykátai zártkert 5152 és 5153 hrsz megvalósítási helyek elutasításra kerültek, 
mivel nem közút művelési ágúak és ezzel együtt az ehhez rendelt költségsorok is.  Így 
csökkent a támogatási összeg és nőtt az önerő, melyre vonatkozóan a képviselő-testületi 
határozat módosítása szükséges. A pályázathoz szükséges megnövekedett önerőt Nagykáta 
Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének terhére biztosítja. Kéri Simon Lászlót a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozat módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
   
40/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a 242/2021. (IX.28.) számú és az azt 
módosító 265/2021. (X.27.) számú képviselő-testületi határozatát az alábbiak szerint 
módosítja: 
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„Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani a 
„Külterületi helyi közutak fejlesztése” című a VP6-7.2.1.1-21 kódszámú pályázati 
felhívásra, „Nagykáta külterületi közutak fejlesztése” címmel. 
 
A pályázat keretében az alábbi önkormányzati tulajdonú ingatlanok felújítása kerül 
megvalósításra: 
 

 0173 hrsz 
 5152 hrsz 
 5153 hrsz 

 
A projekt teljes költsége összesen (Ft): 193.512.661 
A projekt elszámolható költségei összesen (Ft): 185.522.650 
A projekt nem elszámolható költségei összesen (Ft): 7.990.011 
Támogatás összege (Ft): 176.246.511 
Önerő (Ft): 17.266.150 
Saját forrás (Ft): 17.266.150 
Egyéb támogatás (Ft): 0 
A Projekt nem elszámolható költségeire jutó önerő 
(Ft): 

7.990.011 

 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a „Külterületi helyi közutak 
fejlesztése” című a VP6-7.2.1.1-21 kódszámú benyújtandó pályázathoz szükséges önerőt 
17.266.150.-forintot Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének terhére 
biztosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási kérelem aláírására és 
benyújtására, a pályázat megvalósításával kapcsolatban szükséges intézkedések, 
nyilatkozatok, valamint jognyilatkozatok megtételére és a szükséges intézkedések 
megtételére.” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
4./ Napirendi pont 
Önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok üzleti tervének elfogadása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete három 100%-os 
önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság tulajdonosa. A Nagykátai Gyógyfürdő és 
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft., a Káta Hidro Kft. és a Nagykáta Városi Mezőgazdasági 
Termelő és Szolgáltató Kft. ügyvezetője benyújtotta a társaságok 2023. évre vonatkozó 
üzleti terveit és az üzleti terv megtárgyalásáról készült Felügyelőbizottsági 
jegyzőkönyveket. Az ügyvezetők kérik az üzleti terv képviselő-testület általi jóváhagyását. 
Az üzleti tervek és Felügyelőbizottsági jegyzőkönyvek az előterjesztés mellékletei. A 
Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. továbbra is a számára 
művelésre átadott önkormányzati tulajdonú területek művelésével kapcsolatos feladatokat 
látja el, árbevétele az állami támogatás, kiadása anyagköltség és az igénybe vett könyvelési 
szolgáltatás. A Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője a 
2023. évi üzleti tervben leírja, hogy mivel az idei évben sok a bizonytalansági tényező, 
ezért az idei évre is kérnék a 20 millió forintos hitelkeret biztosítását. A biztonságos 
üzemeltetés érdekében javasolt egy új kút fúrása. A képviselő-testület 56/2022. (II.22.) 
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számú határozatával döntött a Káta Hidro Kft. jogutód nélküli megszüntetéséről és 
elrendelte végelszámolását. A Káta Hidro Kft. végelszámolójaként Balla Mihályt 
választotta meg. A végelszámolás a tulajdonos által megjelölt időpontban nem indult meg, 
az a Cégbírósághoz bejelentésre nem került, mivel a Kft-nél lévő vagyoni jogok nem 
kerültek rendezésre.  
A Káta Hidro Kft. ügyvezetője által készített üzleti tervben leírja, hogy a társaságnak 
2023-ban bevételei már nem, csak a megszüntetéssel kapcsolatos kiadásai várhatóak.  
Időközben 2022. december 31-ével lejárt az ügyvezető és a felügyelő bizottsági tagok 
megbízatása, ezért szükséges egy ügyvezető és 3 felügyelőbizottsági tag megválasztása. 
Javasolja, hogy a Káta Hidro Kft. ügyvezetőjét kötelezzék, hogy 60 napon belül készítse 
elő a Kft. végelszámolásához szükséges dokumentumokat és azt döntésre küldje meg a 
képviselő-testület részére. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok mind a 8 határozati javaslatot elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki elfogadja a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 2023. évi 
Üzleti tervét kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
 
41/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Nagykátai Gyógyfürdő és 
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. tulajdonosi testülete elfogadja a Nagykátai Gyógyfürdő 
és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 2023. évi Üzleti tervét.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki elfogadja a Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és 
Szolgáltató Kft. 2023. évi Üzleti tervét kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
42/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Nagykáta Városi 
Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. tulajdonosi testülete elfogadja a Nagykáta 
Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. 2023. évi Üzleti tervét.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykáta Városi Mezőgazdasági Termelő és Szolgáltató Kft. 
ügyvezetője 
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Dorner Gábor: Kéri, aki elfogadja a Káta Hidro Kft. 2023. évi Üzleti tervét 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 4 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
43/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Káta Hidro Kft. tulajdonosi 
testülete elfogadja a Káta Hidro Kft. 2023. évi Üzleti tervét.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Káta Hidro Kft. ügyvezetője 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete kötelezi a Káta Hidro 
Kft. ügyvezetőjét, hogy 60 napon belül készítse elő a Kft. végelszámolásához szükséges 
dokumentumokat és azt döntésre küldje meg a képviselő-testület részére. Kéri, aki a 
határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 4 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
44/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete kötelezi a Káta Hidro Kft. 
ügyvezetőjét, hogy 60 napon belül készítse elő a Kft. végelszámolásához szükséges 
dokumentumokat és azt döntésre küldje meg a képviselő-testület részére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Káta Hidro Kft. ügyvezetője 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Káta Hidro Kft. 
megbízási jogviszonyú ügyvezetőjének 2023. február 28-tól 2024. június 30-ig Balla 
Mihály 1143 Budapest, Zászlós utca 29-31. D. lépcsőház 2. em 2. szám alatti lakost 
megválasztja Balla Mihály tevékenységét díjazás és költségtérítés nélkül végzi. Kéri, aki a 
határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
45/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Káta Hidro Kft. megbízási 
jogviszonyú ügyvezetőjének 2023. február 28-tól 2024. június 30-ig Balla Mihály 1143 
Budapest, Zászlós utca 29-31. D. lépcsőház 2. em 2. szám alatti lakost megválasztja. 
Balla Mihály tevékenységét díjazás és költségtérítés nélkül végzi. 
  
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete 2023. január 1. napjától 2023. február 
28. napjáig az ügyvezető részére tevékenységét elfogadva a felmentvényt megadja.  
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Kiss László Attila 
2760 Nagykáta, Ady Endre út 76. szám alatti lakost 2023. február 28-tól 2024. június 30-ig 
a Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsági tagjának megbízza. A Felügyelő Bizottsági tag 
tevékenységét díjazás és költségtérítés nélkül végzi. Kéri, aki határozati javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 4 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 

46/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Kiss László Attila 2760 Nagykáta, 
Ady Endre út 76. szám alatti lakost 2023. február 28-tól 2024. június 30-ig a Káta Hidro 
Kft. Felügyelőbizottsági tagjának megbízza. 
A Felügyelő Bizottsági tag tevékenységét díjazás és költségtérítés nélkül végzi. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete 2023. január 1. napjától 2023. február 
28. napjáig a felügyelő bizottsági tag részére tevékenységét elfogadva a felmentvényt 
megadja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Káta Hidro Kft. ügyvezetője 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szabó János 2760 
Nagykáta, Rózsavölgyi Márk utca 48. szám alatti lakost 2023. február 28-tól 2024. június 
30-ig a Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsági tagjának megbízza. A Felügyelő Bizottsági tag 
tevékenységét díjazás és költségtérítés nélkül végzi. Kéri, aki a határozati javaslattal 
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 4 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
47/2023. (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szabó János 2760 Nagykáta, 
Rózsavölgyi Márk utca 48. szám alatti lakost 2023. február 28-tól 2024. június 30-ig a 
Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsági tagjának megbízza. 
A Felügyelő Bizottsági tag tevékenységét díjazás és költségtérítés nélkül végzi. 
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Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete 2023. január 1. napjától 2023. február 
28. napjáig a felügyelő bizottsági tag részére tevékenységét elfogadva a felmentvényt 
megadja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Káta Hidro Kft. ügyvezetője 
 
Dorner Gábor: Velkeiné Tóth Ágnes Klára érintettségét jelezve, tartózkodik a 
szavazásnál. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Velkeiné Tóth Ágnes 
Klára 2760 Nagykáta, Ráadás 248/11. szám alatti lakost 2023. február 28-tól 2024. június 
30-ig a Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsági tagjának megbízza. A Felügyelő Bizottsági tag 
tevékenységét díjazás és költségtérítés nélkül végzi. Kéri, aki a határozati javaslattal 
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 5 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
48/2023. (II 28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem választotta meg Velkeiné Tóth 
Ágnes Klára 2760 Nagykáta, Ráadás 248/11. szám alatti lakost a Káta Hidro Kft. 
Felügyelőbizottsági tagjának. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Káta Hidro Kft. ügyvezetője 
 
5./ Napirendi pont, Egyebek 
-Városi Piac díjszabásának felülvizsgálata (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője kérelemmel fordult a Képviselő-testülethez, melyben a piac díjainak 
felülvizsgálatát és emelését javasolja a piac működtetési költségeinek jelentős 
megnövekedése miatt. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a piac tervezett 
díjszabását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Balla Mihály: Néhány magyarázatot szeretne hozzáfűzni a félreértések elkerülése végett, 
mert tudomására jutott, hogy a beadványával kapcsolatban félreértés történhet, vagy 
félreértésre adhat okot a beadott kérelme. Ezek a módosítások, amiket kérnek az 
árváltozáson kívül, hogy megszüntetnének bizonyos díjakat a baromfi árusításra 
vonatkozóan, illetve volt egy tételük napi árusítás címén virág és bolhapiacra, itt más árral 
dolgoztak. Ezeket továbbra is lehet árusítani a piacon, de nem volt életszerű a piaci árusítás 
meghatározott díjszabása. Hozzáfűzi, hogy továbbra is lehet azokat a termékeket árusítani 
a piacon, amit eddig is lehetett, csak nem ilyen módon lesz kiszámítva a bérleti díj, ahogy 
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ez itt le van írva, mert nem életszerű. Tehát az, hogy a naposcsibét meg kell számolni, 
darabárba kell bérleti díjat, ez vicc. Ha kérdés van, szívesen válaszol. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a határozati 
javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
49/2023. (II 28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb 
Szolgáltató Nonprofit Kft. (2760 Nagykáta, Temető út 24.) által üzemeltetett Városi Piac 
díjszabását 2023. április 1-től az alábbiak szerint állapítja meg: 
 

Piaci díjszabás 2023. április 1-jétől 
(az árak az ÁFÁ-t tartalmazzák) 

 
 

Megnevezés Testület által megszabott díj 

Terület bérleti díj 345.-ft/m² 

Területi napidíj 475.-ft/m² 

Asztalbérleti díj 3510.-ft/hó+340.-ft/m² napidíj 

Asztal bérleti díj (új csarnok) 3510.-ft/hó+400.-ft/m² napidíj 

Asztal napi díj 1040.-/nap 

Asztal napi díj (új csarnok) 
475.-ft/nap/m² 

Fedett csarnok "faház" kicsi 
(bérelhető min.1/2 évre) 

13.000.-ft/hó+rezsi 

Fedett csarnok "faház" nagy 
(bérelhető min.1/2 évre) 19.500.-ft/hó+rezsi 

 
 
 

Büfé kocsival piactéren tartózkodás: 

Megnevezés Testület által megszabott díj 

BÜFÉ-kocsi víz-áram nélkül 4.100.- ft/nap 

BÜFÉ-kocsi víz-áram használattal 7.500.- ft/nap 
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Kapu nyitás: 

Megnevezés Testület által megszabott díj 

ANI-MED-VET Kft. 24.765.-ft/hó 

Parkolási díj piacnapokon kívül az udvarban: 

Megnevezés Testület által megszabott díj 

Dózsa Gy. Úti Üzletsor autói: 16.510.-ft/hó 

 
 

Parkolási díj piacnapokon a Piac területén: 

Megnevezés: Testület által megszabott díj 
 

személygépkocsi: 650.-ft/nap 

tehergépkocsi, kisbusz 1.500.-ft/nap 

utánfutó 800.-ft/nap 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
 
-Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda vezetője tulajdonosi 
hozzájárulás iránti kérelemmel fordult a képviselő-testülethez, melyben leírta, hogy a 
Czakó András úti óvodában egy mászófal megépítését tervezik. A beruházást 1.185.000.- 
Ft értékben az óvoda alapítványának számlájáról szeretnék megvalósítani. A Nagykátai 
Hétszínvirág Alapítvány vállalja a fenntartás és a karbantartás költségeit. A kivitelezést 
végző céggel felvették a kapcsolatot, mellékelve küldték a tanúsítványokat. Az 
óvodavezető kérelme az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. Kéri Simon Lászlót 
a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag támogatják a mászófal megépítését.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a tulajdonosi hozzájárulás megadásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodással nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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50/2023. (II 28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Nagykáta Városi 
Napközi Otthonos Óvoda 2760 Nagykáta, Czakó András u. 1. szám alatti székhelyén az 
Óvoda alapítványa, a Nagykátai Hétszínvirág Alapítvány mászófalat építsen az épületben a 
pavilonokat összekötő folyosón. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Nagykáta SE tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
9. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta SE Elnöksége kérelemmel fordult a képviselő-testülethez, 
melyben leírják, hogy egy műfüves labdarúgó-pálya építésére pályáznának a 2023/2024-es 
TAO-s pályázati időszakban. A pályázat 100%-os intenzitású, vagyis önerő nélkül 
megvalósítható. A műfüves labdarúgó-pályát sikeres pályázat után a Sportcsarnokhoz 
közeli önkormányzati tulajdonú 3993/27 hrsz-ú területen építenék meg. A beruházás kb. 
220 millió forint értékben valósulna meg, melynek keretösszeg feltöltését a Nagykáta 
Sportegyesület vállalja magára. A képviselő-testületnek a hozzájárulását kérik, hogy a 
kérelemben megjelölt 3993/27 hrsz-ú önkormányzati tulajdonú ingatlanon történő 
megvalósításra pályázhassanak. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag támogatják a pályázat benyújtását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a tulajdonosi hozzájárulás megadásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodással nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
51/2023. (II 28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Nagykáta 
Sportegyesület pályázatot nyújtson be a 2023/2024-es TAO pályázati időszakban egy 
műfüves labdarúgó-pálya építésére a Nagykáta Város Önkormányzata tulajdonát képező 
nagykátai 3993/27 hrsz-ú kivett közpark művelési ágú ingatlanra.   
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 
és a tulajdonosi hozzájárulás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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-LIDL Magyarország Kereskedelmi Bt. kérelmére hatályos településrendezési 
eszközök módosítására (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A LIDL Magyarország Kereskedelmi Bt. kérelmére Nagykáta Város 
Önkormányzata Képviselő-testülete 271/2022. számú határozatával megindította a város 
településrendezési eszközeinek részterületeket érintő módosítását a Nagykáta 2168, 2169, 
2170, 2171, 2173, 2174 hrsz. ingatlanok területére vonatkozóan. A módosításra az 
ingatlanok más övezetbe történő átsorolása miatt került sor. A település egy részére 
készülő szabályozási terveknél, illetve helyi építési szabályzatnál a várható környezeti 
hatás jelentősége esetileg határozható meg. Ennek megfelelően a 2/2005. Kr. 3. számú 
mellékletében meghatározott környezet védelméért felelős szervek véleményét kikértük a 
várható környezeti hatás jelentőségének meghatározásáról, illetve a környezeti vizsgálat 
elkészítésének szükségességéről. A megkeresett, környezet védelméért felelős szervek 
közül a válaszadók egyike sem tartja szükségesnek környezeti vizsgálat lefolytatását. A 
településrendezési eszközök módosítási tervezetével kapcsolatos véleményezési eljárást a 
helyi partnerségi egyeztetés lezárását követően lehet kezdeményezni. A tervezettel 
kapcsolatban lefolytattuk a helyi partnerségi egyeztetést – a tervezet, illetve az erről szóló 
felhívás közzétételével 2022. december 13-tól az önkormányzati honlapon. Tájékoztatja a 
tisztelt Képviselő-testületet, hogy a felhívásra a megadott határidőig (2022. december 28.) 
nem érkezett vélemény, észrevétel, ezért az önkormányzati rendelet alapján a határidő 
leteltével az egyeztetés lezárult. Javasolja a határozati javaslat elfogadását. Kéri Simon 
Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta:   
 
52/2023 (II.28.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Nagykáta város településrendezési 
eszközeinek a Nagykáta 2168, 2169, 2170, 2171, 2173, 2174 hrsz-ú részterületeket 
érintő módosítási folyamatában a környezeti vizsgálat szükségességének eldöntéséről és a 
helyi partnerségi egyeztetés lezárásáról az alábbi döntést hozza: 
 

1. Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-
testület) Nagykáta város településrendezési eszközeinek a Nagykáta 2168, 2169, 
2170, 2171, 2173, 2174 hrsz-ú részterületeket érintő módosításával 
összefüggésben az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 
2/2005. (I. 11.) Kormányrendelet 4. § (1) bekezdésében foglaltak alapján 
környezeti vizsgálat készítését nem tartja szükségesnek.  

 
2. A Képviselő-testület a településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-

érvényesítéssel összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 4/2019. 
(IV.30.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Ör.) alapján lefolytatott helyi 
partnerségi egyeztetés Ör. 9. §-a alapján történő lezárását tudomásul veszi. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Az Egyebek napirendi pontban van-e valakinek kérdése? 
 
Gyüre Károlyné: Szeretne érdeklődni, hogy beszélgetést folytattak a múltkori testületi 
ülés után, sikerült-e beszélni Kucza Péterrel és mire jutottak? 
 
Dorner Gábor: A következő testületi ülés témája lesz. 
 
Gyüre Károlyné: Köszöni. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, mindenkinek megköszöni a 
részvételt és az ülést 17 óra 10 perckor bezárja. 
 
 
 
 

-  k m f  - 
 
 
 
 
 
 

Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
   jegyző         polgármester 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


